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Številka: 9001-9/2021 
Datum:  25. 1. 2022  

Občinskemu svetu 

ZADEVA: Odgovori Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe na 
vprašanja in pobude članov občinskega sveta na 21. seji Občinskega sveta Občine Brežice, 
dne 29.11.2022  

Vprašanje Tatjane Močan, glede odvodnjavanja meteornih voda  za območje Dobova - Kaptol: 

Me zanima, ali je morda že izdelana idejna zasnova projektne dokumentacije za ureditev 

odvodnjavanja meteornih voda  za območje Dobova - Kaptol 

Odgovor: Izdelana je idejna zasnova za ureditev odvodnjavanja meteorne vode. V sklopu izdelave 

projektne dokumentacije za komunalno opremljanje  zemljišč Dobova - Kaptol bo obravnavana tudi 

ureditev odvajanja meteorne vode.  

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

Pobuda Tatjane Močan, glede nabrežine ob železniški progi Dobova-Rigonce:  

Lokalna cesta 024261 Dobova - Rakovec  v makadamskem odseku VELIKI OBREŽ - RAKOVEC 
poteka po območju 'NATURA 2000', ekološko pomembnem območju ohranjanja rastlin in živali. Po 
odloku o razglasitvi območja 'JOVSI' gre za naravni spomenik s ciljem ohranitve značilnosti krajinske 
podobe, tako omenjeni makadamski odsek ni predviden za ureditev v asfaltni obliki. Na mojo pobudo 
ki sem jo posredovala v novembru lani glede saniranja tega cestišča, je izvajalec del po nalogu 
občinskih služb 22.decembra lani, uredil cestišče. Glede na dokaj prometni odsek se seveda gramoz 
dokaj hitro razvozi. Dajem pobudo, da se v proračun 2022 uvrsti redna postavka GRAMOZIRANJE Z 
UTRJEVANJEM LC 024261 na makadamskem odseku VELIKI OBREŽ - RAKOVEC (finančno 
ovrednotenje: 2 x letno). 

Odgovor: Makadamski odsek lokalne ceste LC 024261 Dobova – Rakovec poteka po ekološkem 

omrežju Natura 2000. Odsek makadamske ceste je bil v mesecu decembru 2021 na najbolj 

poškodovanih mestih dosipan z drobljencem in na celem odseku grederiran. Tudi v bodoče bomo, 

po potrebi tudi 2 x letno, cestni odsek urejali preko rednega vzdrževanja lokalnih cest v Občini 

Brežice. 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

Vprašanje Darka Udoviča, glede prometne ureditve proti železnemu mostu: 
Med pogovorom z več vozniki o vožnji po nedavno odprtem obnovljenem starem mostu , večina 

voznikov ni pozorna na novi režim signalizacije ob vožnji od gradu proti mostu.  Preden prečkamo 

prednostno cesto proti elektrarni je na drogu javne razsvetljave STOP znak, zaradi širokega pločnika 

pa je kar oddaljen in slabo viden. Sprašujem strokovne službe kako se da zadevo urediti za boljšo 

vidnost in večjo varnost v prometu. 
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Odgovor:  Za križišče lokalne ceste LZ 026031 Prešernova cesta in javne poti JP 527581 

Prešernova cesta I. smo po obnovi in odprtju starega mostu čez Savo in Krko prejeli več pobud za 

spremembo prometnega režima v samem križišču. Ta je po obnovi starega mostu potekal tako, da je 

prednostna cesta potekala po javni poti Prešernova cesta I. (Veterinarska postaja) proti staremu 

mostu. Po ogledu na terenu in ugotovitvah smo v mesecu decembru 2021 potek prednostne ceste 

vzpostavili tako, kot je bil v preteklosti, da sedaj prednostna cesta poteka od Gradu Brežice po 

lokalni cesti Prešernova cesta proti staremu mostu čez Krko in Savo. S spremembo prometnega 

režima se je tudi STOP znak prestavil na drugo lokacijo. 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

 

 

Pobuda Mladena Strniše, glede košev za smeti v gosto naseljenih vaseh: 

Pred časom sem že dal pobudo, ki še ni bila še obravnavana in sicer, da se v gosto naseljenih 

vaseh ob prometnici postavijo ali pritrdijo, na javne luči, koši za smeti . V teh časih se vse več in več 

ljudi rekreira s hojo in tekom po pločnikih. Opažamo, da je vse več in več smeti na omejenih 

sprehajališčih, zato bi dal pobudo, da občina pristopi k nabavi smetnjakov, komunala k vzdrževanju, 

krajevne skupnosti pa se z občino odločijo kje bi jih bilo smotrno postavit. 

   

Odgovor:   Skupaj s predstavniki krajevnih skupnosti in izvajalcem javne gospodarske službe si 

bomo zadevo ogledali na terenu in definirali točno določene lokacije za postavitev potrebnih košev 

za smeti. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

 

 

Pobuda Boštjana Šetinca, glede makadamske ceste Rakovec – Veliki Obrež: 

Med prebivalci KS Kapele, še posebej med tistimi, ki redno koristijo makadamsko cesto Rakovec - 

Veliki Obrež  se pojavlja vse več nezadovoljnosti glede stanja ceste ter njenega vzdrževanja! 

Dolgoletna želja vse prebivalcev je, da bi se ta odsek ceste asfaltiral, vendar je zaradi tega, ker je 

cesta v prostoru Natura 2000 to neizvedljivo. Glede na to, da ima cesta velik pomen predvsem v 

zimskih mesecih, ko zapade več snega in bregovi v Kapele niso prevozni predlagam, da se v 

proračun 2022 uvrstijo sredstva za temeljito obnovo ceste ter njeno temeljito leto vzdrževanje.  

   

Odgovor: Makadamski odsek lokalne ceste LC 024261 Dobova – Rakovec poteka po ekološkem 

omrežju Natura 2000. Odsek makadamske ceste je bil v mesecu decembru 2021 na najbolj 

poškodovanih mestih dosipan z drobljencem in na celem odseku grederiran. Tudi v bodoče bomo, 

po potrebi tudi 2 x letno, cestni odsek urejali preko rednega vzdrževanja lokalnih cest v Občini 

Brežice. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

 

 

Vprašanje Boštjana Šetinca, glede izgradnje pločnika Vrhje: 

V proračunih 2020 ter 2021 so bila zagotovljena sredstva za izgradnjo pločnika Vrhje . Prvi del 

pločnika iz proračuna 2020 je izdelan, zanima pa me, kako je z sredstvi ter izgradnjo drugega dela 

pločnika?  

   

Odgovor:  V skladu z Načrtom razvojnih programov so sredstva za dokončanje pločnika predvidena 

v naslednjih letih. Pločnik Vrhje je razdeljen na tri faze. Končana je prva faza. Podpisana pa je 
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pogodba za izgradnjo 2. faze, katere zaključek del po pogodbi je v juniju 2022. Sredstva za izvedbo 

tretje faze projekta so predvidena v letih 2023 in 2024. 

 

Pripravila: Mateja Hotko, višja svetovalka 

 

 

Vprašanje Martine Živič, glede rekonstrukcije državne ceste Brežice – Bizeljsko – Bistrica ob 

Sotli: 

Kdaj se predvideva rekonstrukcija državne ceste Brežice - Bizeljsko - Bistrica ob Sotli ? Cesta je na 

več odsekih poškodovana in nevarna. Glede na to, da je omenjena cesta na odseku od Mestinja 

proti Bizeljskem skoraj v celoti modernizirana, bi bila sanacija dela ceste, ki pelje skozi občino 

Brežice tudi nujna obnove. 

   

Odgovor:  Na Občino Brežice smo v preteklosti že prejeli pobude za obnovo regionalne ceste R1-
219, odsek 1241 Bistrica – Bizeljsko, ki pa smo jih posredovali na Direkcijo Republike Slovenije za 
infrastrukturo. V decembru 2021 smo prejeli odgovor, da je obnova omenjenega odseka regionalne 
ceste predvidena v letu 2022.  
 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

 

 

Vprašanje Martine Živič, glede rekonstrukcije državne ceste Brežice – Bizeljsko – Bistrica ob 

Sotli: 

Ali se predvideva priprava projektov za kolesarko povezavo med občino Brežice in Podčetrtkom? 

Glede na dejstvo, da občina Podčetrtek že gradi kolesarsko povezavo do kraja Dekmanca in če 

gremo v trajnostno in zeleno družbo, je  pobuda na mestu. Dajem v razmislek  in preučitev, kajti z 

evropskimi sredstvi bi bil ta projekt izvedljiv. 

   

Odgovor: V okviru projekta posavskih in dolenjskih občin Sava – Krka bike je predvidena kolesarska 
povezava iz smeri Brežic proti Bistrici ob Sotli, saj Občina Brežice meji na Občino Bistrica ob Sotli 
ter ne sega do Podčetrtka. Idejno je rešena povezava Brežice – Dobova - Jovsi – Župelevec - 
Bizeljsko -  Bistrica ob Sotli. Prvi del te povezave iz Brežic do Dobove se že izvaja. 
  
EU sredstva, ki jih lahko načrpamo v tej EU perspektivi za kolesarske povezave so že v celoti 
vezana na dva kolesarska projekta  v izvedbi. Občina Brežice si bo prizadevala, da bi dolgoročno 
izvedla celotno predvideno kolesarsko omrežje kot je zastavljeno po omenjenem skupnem projektu 
občin, po katerem je v naši občini predvideno cca 60 km urejenih kolesarskih povezav. Projekt je 
torej obsežen in bo njegova izvedba trajala dlje časa ter bo odvisna od razpoložljivih virov 
financiranja.  
 

Pripravil: David Flajnik, vodja oddelka 

 

 

Vprašanje Matejke Kmetič, glede zimskega vzdrževanja lokalnih cest: 

Zimsko vzdrževanje lokalnih cest  na območju Občine Brežice; Danes, 29.11.2021, nas je 

»presenetil« prvi letošnji sneg. Obveščena sem bila, da je na območju KS Bizeljsko, predvsem v 

višjih predelih, zapadlo tudi okoli 15 cm snega. Do sedaj so bile v takih razmerah lokalne ceste, ki jih 

vzdržuje oziroma čisti Občina Brežice, posipane in splužene.  

 

Danes pa se je pojavila velika težava. Ceste niso bile počiščene, saj je bilo rečeno, da izvajalec 

zimske službe na lokalnih cestah nima zadostnega materiala za posip, kakor tudi ne zadostne 

mehanizacije za izvedbo le tega. Težave je imel avtobus kakor tudi vozilo Komunale, ki je padlo v 

obcestni jarek. Kako to, da zadeva ni bila urejena tako, kot do sedaj, ko je to izvajalo drugo podjetje? 
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Smiselno bi bilo, da se to čim prej reši, saj gre za varnost udeležencev v cestnem prometu. V 

primeru, da pride do nesreče me še zanima, kdo bo za to odgovarjal? 

   

Odgovor:  Od 1.6.2021 letno in zimsko vzdrževanje občinskih lokalnih cest v Občini Brežice 

opravlja Komunala Brežice s svojim pogodbenim podizvajalcem.  

 

Dne 29.11.2021 je sneženje pričelo v nočnih urah in je na višje ležečih cestah zapadlo okoli 10 cm 

snega. Po zagotovilih izvajalca so se ekipe na pluženje in posipavanje odpravile v jutranjih urah. S 

strani  avtobusnega prevoznika Nomaga so bili obveščeni, da zaradi zapadlega snega avtobus ne 

mora nadaljevati vožnje po lokalni cesti LC 024361 Bizeljska vas – Ledine. Izvajalec se je prioritetno 

odpravili na čiščenje le-te in jo v najkrajšem možnem času tudi očistil. Smo pa z izvajalcem zimske 

službe o tem primeru tudi govorili, da v bodoče ne bo prihajalo do podobnih zadev.   

Ne vem pa iz katerih virov ste bili obveščeni da izvajalec zimske službe nima zadostnega posipnega 

materiala  in zadostne mehanizacije za izvajanje zimske službe. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

 

 

Pobuda Mire Šuler, glede problematike odseka regionalne  ceste  skozi  Dobravo: 

Najprej bi se  zahvalila  Oddelku za komunalno infrastrukturo  in gospodarske  javne službe  za 

posluh in posredovanje  argumentov DRSC glede problematike odseka regionalne  ceste  skozi  

Dobravo , kjer  je  bila  obraščenost  iz obeh strani ceste z  drevesi. Trajalo je vendar,  je  sedaj 

bistveno boljši občutek se peljati po tej cesti. Žal  je ostalo še kar nekaj dreves, ki so  označena in 

upam da bodo lastniki  opravili  svoje  delo. Me pa moti  sledeče, na delu  cestišča od malega jarka 

do velikega jarka, kjer na  eni strani njiva v lasti Sklada RS, kjer  najemnik obdeluje njive, vendar  je  

poraščen  obcestni jarek. Sedaj so še drevesa  bolj  grmovje, a v kolikor bo to ostalo rasti, bo kmalu 

vejevje zopet nad cesto. Prav tako bi  bila preglednost  glede naleta divjadi  boljša in s tem  varnejša 

vožnja. Predlagam, da  se to grmovje zdrobi in  očisti  ter poveča preglednost in varnost.  

   

Odgovor: Vašo pobudo za čiščenje in odstranitev grmovja v obcestnih jarkih ob regionalni cesti R1-

219, odsek 1242 Bizeljsko – Čatež bomo posredovali vzdrževalcu državne ceste omenjenega 

odseka. 

 

Pripravil: Miroslav Kržan, administrator 

 

 

David Flajnik        Ivan Molan             

Vodja Oddelka za           Župan občine Brežice 

za komunalno infrastrukturo  

in gospodarske javne službe                                                 

                        



 

 

 
 

Številka: 9001-7/2021 

Datum: 31.1.2022 

 

 

 

Občinski svet Občine Brežice 

 

 

 

 

Zadeva: Odgovori na vprašanja in pobude svetnikov 20. seje Občinskega sveta Občine 

Brežice, dne 29. 11. 21 

 

 

Dr. Stanka Preskar:  

1. Prosim za pojasnilo zakaj v proračunu ni namenjeno nobenega razvojnega denarja za KS 

Globoko, še posebej za šolo.  

 

Da bi lahko ugotovil zakaj svetnica meni, da predloga odloka o proračunu za leto 2022 in 

2023 ne nosita razvojnega denarja za KS Globoko in za šolo bi potrebovali dodatno 

argumentacijo kot tudi opredelitev kaj sama konkretno smatra za t.i. razvojni denar. Lahko 

pa pojasnimo, da so v proračun vključene razvojne proračunske postavke, namenjene 

načrtovanju in izvajanju na različnih področjih občine, ki niso opredeljene po posamezni 

krajevni skupnosti. Občina svoj razvoj ne more načrtovati in izvajati parcialno. Tako lahko 

pristopi le, če je vnaprej za skupno območje že jasno definirala cilje, vezane na posamezno 

mikro lokacijo. Kot je to npr. izdelava posameznih prostorskih aktov, kjer so zagotovljena 

sredstva splošno in se porabljajo skladno s prejetimi pobudami. Ali pa izvajanje projektov na 

področju turizma, ki so vezani na ponudnike celotne občine. Ravno tako ne moremo vnaprej 

predvideti kateri prijavitelji bodo izkoristili spodbude za področje kmetijstva, podjetništva kot 

tudi na področjih izobraževanja ipd. Zato ne moremo soglašati, da za KS, posebej za šolo ni 

predvidenega razvojnega denarja, saj je izraba le tega v veliki meri odvisna tudi od razvojni 

pobud, prejetih s strani posameznega okolja. 

Odlok o proračunu 2022 in 2023, drugo branje je za območje krajevne skupnosti Globoko 

prinesel dodatna neposredna sredstva tako za pripravo in izvedbo posameznih investicijskih 

projektov.  

 

2. Dajem pobudo, da se v prostorih Mercatorja v Brežicah uredi dnevni center za starejše 

občane.  

Občina je v preteklem letu v sodelovanju z enoto Doma upokojencev Impoljca v Brežicah (v 

nadaljevanju DU) pričela sodelovanje za vzpostavitev Dnevnega centra za starejše. Lani 

objavljeni razpisi resornega ministrstva so to dejavnost začrtali v sklopu izvajalcev 

institucionalnega varstva ob pogoju, da izvajalec razpolaga z nepremičnino. V trenutku 

objavljenega razpisa naš DU ni razpolagal z ustrezno nepremičnino, zato smo v proračunu 



za leto 2022 predvideli sredstva za nakup le-te, ki bi jo Občina predala v upravljanje DU za 

vsebine dnevnega centra. Ogledana lokacija so prosti prostori na sprednji strani tržnice v 

Brežicah, ki s svojo pozicijo v centru mesta nudi številne dodatne možnosti za izvajanje 

programa. Tako bomo v letu 2022 poskušali pridobiti prostore in skupaj z DU prijaviti 

program na resorno ministrstvo in v letu 2023 zastavili obnovo in pričetek izvajanja 

programa.  

 

 

 

 

   

Patricia Čular 

Vodja oddelka 
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